

PROTOKOLL RY 10/2024

Datum: 2024-08-27

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Benny Cronert (BC), Ledamot
* David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
Lars Jonsson (LJ), SBF
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

-
- § 154 Mötets öppnande
 - § 155 Föregående mötesprotokoll
 - § 156 Fastställande av mötets dagordning
 - § 157 Pågående ärenden
 - § 158 Ekonomi
 - § 159 Landslag
 - § 160 SM
 - § 161 Däck
 - § 162 Teknik
 - § 163 Säkerhet
 - § 164 Dispenser
 - § 165 Öppet Rallyforum
 - § 166 SGA
 - § 167 Rallyregler
 - § 168 Övriga frågor
 - § 169 Nästa möte
 - § 170 Mötets avslutande
-

§ 154 Mötets öppnande

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 155 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 156 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 157 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 158 Ekonomi

- Vi följer planen och ligger inom ramen för totala budgeten.

§ 159 Landslag

- Inget nytt, väldigt lite information kommer till oss, RU efterlyser mer återkoppling.

§ 160 SM

Styrgruppen:

- JR och FA presenterade vad som pågår inom SM-Styrgruppen för närvarande, stort fokus på JSM och fördelning av prispengar.
- Arbete uppstartat med hur RU och SM-styrgruppen ska jobba närmare, då där är många frågor som hänger ihop.

East Sweden Rally (ESR), Linköping:

- TT, JR och FA var på plats, en bra tävling, med kompakt och utslagsgivande bana. Det var stora problem med tidtagningen på olika sätt, som behöver utredas och hanteras. Det fanns även några problem med husbilar på sträckorna.

§ 161 Däck

- Fått en frågeställning angående godkännande av ett extra typ av däck till tidigare godkänd appendix i ESR.

Beslut: Patrik Persson tar fram ett underlag och sedan svarar JR, DL och PP frågeställaren.

§ 162 Teknik

- Grp F
Regelverket har varit på ytterligare en remiss, där åsikter inkommit, men då stödet från rörelsen varit drivande i frågan ser vi inte att vi ska ändra på beslutet.
- Nat4wd
Raymond Johansson jobbar vidare med detaljer, där behandling av internationella bilar ökar komplexiteten.
- Grp F+
Vi har fått in ett önskemål att utreda frågan om att skapa en klass mellan F och HB, denna fråga kommer tas med på nästa SGA-möte för diskussion.
- Motorbyten i HB
Ytterligare mail med frågor angående motorer i BMW för grp HB har inkommit, JR svarar och hänvisar till deras homologeringstekniker för detaljer om specifika motorer och karosser.
- Stolar i homologeringshandling
För att sätet ska passa den som ska sitta i den har DL startat upp ett arbete med att ändra kravet på att stolsmodellen ska stå i handlingen, istället ska klassningen på stolen enbart framgå, så kan man byta stol enklare, beroende på vem som ska åka med.
DL tar fram ett dokument och skickar till TK för vidare behandling.

§ 163 Säkerhet

- I SM har ett arbete påbörjats, där domarnas roll förändras, så att de får större ansvar och kontrollerar mer kring säkerhet.
TT informerade om det möte som hölls kring säkerhet i SM innan ESR, där Mattias Hallkvist gick igenom den utökade domarrapport som tagits fram samt att tekniker ska kontrollera alla bilar och skriva fler incidentrapporter. Urban Jonsson kommer närvara på mötet med räddningspersonalen innan tävling. Torbjörn Johansson på föråkarmötet. Rickard Johansson visade även Eventhos, som planeras att användas i SM för att skapa säkerhetsplaner i framtiden. BC adderar att det är viktigt att inte glömma hur viktig sveapern är och att den som kör den bilen inser att man kan vara den som kommer först till en olycka.

§ 164 Dispenser

- Inget har inkommit

§ 165 Öppet Rallyforum

- Inget nytt, arbetet ska startas upp med Södermanland/Västmanland.

§ 166 SGA

- Nästa möte är planerat till 2/10.

§ 167 Rallyregler

- Publicering av regelverken, utom grp F är klart, avvaktar återkoppling från JK.

§ 168 Övriga frågor

- TT har lagt ut några händelser på FB, som en test, vilket ger bra aktivitet.
- Listan med planerade besök gicks igenom

§ 169 Nästa möte

- Nästa möte bokad till den 17/9 kl 20:00

§ 170 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:10.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh